



<p>As part of Al-Waseet Financial Business Company "AL-WASEET"'s efforts to contribute to community awareness of investment principles and secure investment tools, AL-WASEET would advise its clients about the importance of understanding the risks associated with investing in virtual assets that is not subject to regulatory supervisory. This exposes investors in these assets to the risk of losing their investments and inability to recover the invested funds.</p>	<p>ضمن جهود شركة الوسيط للأعمال المالية في المساهمة في التوعية المجتمعية بمبادئ الاستثمار والأدوات الاستثمارية الآمنة، فقد حرصت الشركة على توعية عملائها بأهمية معرفة المخاطر المترتبة على الاستثمار في الأصول الافتراضية التي لا تخضع لأية قوانين تنظيمية، مما يجعل المستثمرين بهذه الأصول معرضين لخسارة استثماراتهم وعدم قدرتهم على استرداد أموالهم.</p>
<p>In recent years, the trend of investing in virtual assets, especially cryptocurrencies like Bitcoin, has increased significantly. This has attracted many investors, particularly those who are willing to take high risks in the hopes of achieving substantial returns, often facilitated by global investment platforms that offer trading services for these assets. Despite rare cases of extraordinary returns achieved by some investors, the losses incurred by majority of investors in such assets have far outweighed the gains, leading some to lose a significant portion or even the entirety of their invested funds, with no ability to recover these losses.</p>	<p>فقد برزت في السنوات الأخيرة، ظاهرة الاستثمار في الأصول الافتراضية وخاصة العملات المشفرة ومنها Bitcoin، مما جعلها مقصد للعديد من المستثمرين وخاصة من يتمتعون برغبة عالية في تحمل المخاطر أملاً في العوائد القياسية المرتفعة التي تحققها مثل تلك الأصول وذلك من خلال المنصات العالمية التي توفر خدمات التداول على مثل تلك الأصول، وبالرغم من بعض العواد التي تم تحقيقها من قبل البعض إلا أن الخسائر التي تكبدها المستثمرين كانت أكبر بكثير مما تسبب أن يفقد بعض المستثمرين كامل أموالهم أو جزء كبير منها وعدم قدرتهم على استرداد الأموال التي تم استثمارها في مثل تلك الأصول.</p>
<p>Virtual assets are characterized by extreme volatility and rapid value fluctuations, making them difficult to monitor effectively. Furthermore, they lack centralized regulatory oversight. The risks associated with investing in virtual assets can be summarized as follows:</p> <ul style="list-style-type: none"><li>▪ Lack of virtual assets regulations around the world.</li><li>▪ Absence of oversight by central banks worldwide.</li></ul>	<p>إن أبرز ما تتسم به الأصول الافتراضية هو التذبذب والتقلب في قيمتها في فترة قصيرة حيث يصعب مراقبة مثل هذه الأصول الافتراضية، كما لا يوجد جهات رقابية تشرف عليها. يمكن تلخيص مخاطر الاستثمار في الأصول الافتراضية فيما يلي:</p> <ul style="list-style-type: none"><li>▪ لا يوجد قوانين منظمة لها في العالم.</li><li>▪ لا تخضع لرقابة البنوك المركزية في دول العالم.</li><li>▪ لا يعرف مصدر الأموال المتداول فيها وكونها منفذاً للأموال المشبوهة.</li></ul>

Trade with  
AI-WASEET

Always available for your service

شركة الوسيط للأعمال المالية



<ul style="list-style-type: none"><li>▪ Unclear sources of circulated funds, potentially facilitating illicit money flows.</li><li>▪ No guarantees for investor, with high likelihood of losing invested funds.</li></ul>	<ul style="list-style-type: none"><li>▪ لا ضمانات للمستثمرين واحتمالات عالية لخسارة الأموال المستثمرة فيها</li></ul>
<p>Investing in virtual assets, particularly cryptocurrencies, entails numerous risks. The absence of regulatory laws and the volatile nature of their prices that lack a foundation in conventional investment principles like stocks, real estate, or other investment instruments expose investors to the possibility of losing the funds they invest in such assets. Furthermore, participants in these virtual assets have no control over trading volumes or the ability to influence their prices.</p>	<p>إن الاستثمار في الأصول الافتراضية، وفي مقدمتها العملات المشفرة، ينطوي على العديد من المخاطر، حيث إن غياب القوانين المنظمة لها، وتذبذب أسعارها بشكل لا يستند على أي أسس استثمارية، كما في الأسهم، أو الاستثمارات العقارية، أو أي أداة استثمارية معتمدة أخرى، يجعل المستثمر فيها معرضاً لخسارة أمواله التي استثمرها بمثل هذه الأصول. فضلاً عن كون المتعاملين في هذه الأصول الافتراضية لا يملكون أي سيطرة على حجم التداولات في هذه الأصول أو التأثير على أسعارها.</p>
<p>Additionally, those who engage with them are often anonymous and can serve as significant conduits for suspicious transactions and illicit funds, rendering them desirable tools for money laundering activities.</p>	<p>بالإضافة إلى أن من يتعامل بها بشكل عام يعتبر مجهول الهوية، ومنفذاً كبيراً للتعاملات المشتبّهة بها والأموال غير المشروعة، مما يجعلها أداة مرغوبة في عمليات غسل الأموال.</p>
<p>In line with regulatory directives, it's crucial not to invest in virtual assets until regulatory bodies, including central banks and capital markets authorities, establish proper legislation and legal frameworks. A robust system and framework must be in place to protect the invested funds in such assets.</p>	<p>وتنفيذاً لتعليمات الجهات الرقابية، يجب عدم الاستثمار في الأصول الافتراضية حتى يتم إصدار التشريعات والنظم القانونية من قبل الجهات الرقابية وعلى رأسها البنوك المركزية وهيئات أسواق المال، ووضع نظام وإطار عمل يمكن من خلاله ضمان حماية الأموال المستثمرة في مثل تلك الأصول.</p>
<p>The company emphasizes that clients should safeguard their funds and savings, avoiding the allure of supposed advantages and returns propagated by virtual assets. This</p>	<p>وتشدد الشركة على أن يحافظ العملاء على أموالهم ومدخراتهم، ولا يندفعوا وراء ما يتم الترويج له من مزايا</p>

Trade with  
AI-WASEET



Always available for your service

شركة الوسيط للأعمال المالية



<p>cautious approach is essential to prevent potential significant losses of their invested capital.</p>	<p>وعوائد مفترضة يمكن الحصول عليها من خلال الاصول الافتراضية تجنباً لخسارة كامل أو جزء كبير من أموالهم.</p>
--	---

Trade with  
**AI-WASEET**

Always available for your service

شركة الوسيط للاعمال المالية